

Adelövs Församlingsråd

Sammanträdesdatum  
2024-05-15

Plats och tid

Adelövs församlingshem kl. 18:30 – 20:30

Beslutande

Mattias Eriksson, Josefina Klint,  
Annelie Tagesson, Berit Sundell, Birgitta Holgersson,  
Helena Bodåsa, Stefan Gustafson

Närvarande ersättare

Övriga närvarande

Vald att justera dagens protokoll

Birgitta Holgersson

Justeringens plats och tid

Församlingshemmet i Adelöv 2024-05-15

Underskrifter  
Sekreterare

  
.....  
Annelie Tagesson

Paragraf  
33 - 40

Ordförande

  
.....  
Josefina Klint

Justerare

  
.....  
Birgitta Holgersson

ANSLAG/BEVIS

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ

Adelövs Församlingsråd

Sammanträdesdatum

2024-05-15


Anslags uppsättande  
2024-05-15

Anslags nedtagande  
2024-06-05

Förvaringsplats  
för protokollet

Pastorsexpeditionen, Tranås

Underskrift

  
.....  
Josefina Klint

§ 33 **Sammanträdets öppnande**

Ordförande Josefina Klint öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 34 **Val av justerare**

Birgitta Holgersson valdes att justera dagens protokoll.

§ 35 **Godkännande av dagordning**

Församlingsrådet godkände dagordningen.

§ 36 **Uppföljning av föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll gick igenom och lades till handlingarna.

§ 37 **Verksamhet**

a) Sommarkyrkan vecka 27

Det mesta är klart i dagsläget med planeringen.

Det är inte riktigt klart med barnens dag på lördagen kl. 15-18, Mattias Eriksson jobbar vidare med allt kring det. Även musikaliskt inslag till andakten.

Tisdagen är nu klart med Framtidsgruppen och de tar hand om dagens aktivitet, fikabröd står kyrkans ansvar. Lasse Karlsson från släktforskarföreningen kommer finnas på plats i församlingshemmet och ha lite tema "Det sitter i väggarna".

Onsdagen börjar vid AIKs klubbhus med tipspromenaden dessförinnan är det fika i församlingshemmet, på kyrkans ansvar.

Torsdagen är klar och Pingstförsamlingen har helt ansvar för program med andakt och fika.

Fredagen blir fika på em. med senare grillning då LRF ansvarar och andakt på kyrkogården.

Försäljning av lotter mm under veckan har Internationella gruppen hand om. Församlingsrådet efterlyser information mm som kan finnas i kyrkan under veckan med information om pastoratets verksamhet. Mattias Eriksson stämmer av kring vad som finns i den vägen att tillgå.

b) Pingstkonferens

- hjälpas åt med servering
  - hjälpas åt med kollekt
- Josefina och Helena tar fredagen  
Birgitta och Helena tar lördagen

c) Kyrkvärdsschema

- är gudstjänstsschemat skickat till Annelie?
- Nej, men det är på gång.

- byta sitt pass om man får förhinder  
Ja, absolut vi hör av oss och byter och kontaktar varandra.
- d) Kyrkokörens framtid  
Medlemmarna har fått mail från Mariette Lagg om att det är förändringar på gång kring övningar och tillfällen för att medverka. Mer inriktat i projekt och öva intensivt mer för speciella tillfällen. Andra pastorat har gjort på liknande sätt och det har fallit bra ut.  
Församlingsrådet önskar att även framöver få lyssna till kyrkokören vid så många gudstjänster som är möjligt.
- e) Temakvällar i höst – förslag på ämnen  
Församlingsrådet föreslår mer av en serie med samma ämne och tema som går igenom alla tillfällen. "Paulus missionsresor, Jesu under" diskuterades och Mattias Eriksson tar frågan vidare och funderar på vad om kan vara ett bra upplägg och tema.

### § 38 Information från pastoratet

Peter Nordin har besökt kyrkorådet igen och lämnat konkreta förslag på förbättringar inom pastoratet som sitt slutbetänkande.  
Det som är bra idag kan vässas ytterligare för att tydliggöra de olika verksamhetsansvar som finns.  
Viktigt är också att barnverksamheten blir mer involverat i hela församlingens arbete och helheten i stort. Allt för en hållbar framtid.

### § 39 Övriga ärenden

Hur går det med vår församlingsvärdinna Malin Sjöstedts arbete och fördelning av procent, undrar församlingsrådet? Det pågår fortfarande och är inte klart ännu.  
Det är viktigt för oss att veta med tanke på planering framöver, församlingsluncher mm som behöver finnas i hennes schema så vi kan anpassa datum etc. Vi önskar få återkoppling om möjligt till nästa Församlingsråd.  
Berit Sundell lyfte frågan om mattan innanför ytterdörren som är i stort behov av en tvätt. Vem har ansvar för mattor i våra lokaler? Mattias Eriksson har frågan med till våra vaktmästare.  
Mattias Eriksson tar med frågan om präst för andakten vid den sommarmusiken som inte är bemannad för nuvarande.  
Adelövs marknad kommer att hållas i år och vi står för kaffebryggande och transport till marknadsplatsen. Birgitta och Helena kan vara med och servera något pass under dagen.

### § 40 Avslutning

Ordföranden tackade samtliga för visat intresse och förklarade därmed mötet för avslutat.